



Date: 14 January 2025.

**Subject: Launch MBZ – SAT.**

Dear parents,

At Crown Private School we would like to inform you that The Mohammed Bin Rashid Space Center will launch **MBZ-SAT**, the most advanced satellite in the region, **on Tuesday 14<sup>th</sup> January 2025**.

This SAT is named in honour of the president of the UAE His Highness Sheikh Mohammed Bin Zayed Al Nahyan. And made in the Emirates, the satellite stands as a proud achievement of the nation's space industry.

The UAE is all set to launch a historic new mission. We invite you all to watch the live coverage on: <http://live.mbrsc.ae/>. Live coverage: **09:30 pm**, **Mission Launch: 10:49 pm** (UAE time).

Best regards,

*Dr. Kishor Pillai*

**Dr. Kishor Pillai**  
Director / Principal

الموضوع: إطلاق "محمد بن زايد" سات .

أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا إعلامكم عن إطلاق مركز محمد بن راشد للفضاء القمر الصناعي **MBZ-Sat** (محمد بن زايد)، وهو القمر الصناعي الأكثر تقدمًا في المنطقة وذلك يوم الثلاثاء الموافق **14 يناير 2025**.

تم تسمية القمر الصناعي تكريمًا لرئيس دولة الإمارات العربية المتحدة صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان وقد تم تصنيعه في الإمارات، ويمثل إنجازًا فخرًا لصناعة الفضاء في البلاد.

تستعد الإمارات العربية المتحدة لإطلاق مهمة تاريخية جديدة، ندعوكم لمشاهدة التغطية المباشرة على الرابط التالي: <http://live.mbrsc.ae/>، التغطية المباشرة: **09:30 مساءً** – إطلاق المهمة: **10:49 مساءً** (بتوقيت الإمارات).

كلنا فخر واعتزاز بوطننا الغالي